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Farkas György még tavaly felmondott városmenedzseri állásából, illetve az Udvarhelyi Média
Kft. ügyvezetői tisztségéből . Azóta nem lehet tudni, hogy mivel
foglalkozik, de láthatóan továbbra is a polgármesteri hivatal falain belül tevékenykedik.

  

Rendszeresen lehet látni a hivatal épületében, ahol a hideg idő ellenére egy szál ingben járkál.
Ez két dologra enged következtetni: Farkas György vagy nagyon jól bírja a hideget, vagy letette
a kabátját, mert hosszabb ideig tartózkodik az épületben.

  

Mivel nem az adóosztályon kialakult hosszú sorban várakozott, feltételeztük, hogy a hivatalban
dolgozik. Kolléganőnk pár napja összefutott vele a hivatal folyosóján, és megkérdezte, hogy hol
dolgozik jelenleg. Farkas válasza: „Légyszíves, ne provokálj!".

  

Noha nem értettük, ebben mi a provokáció, valószínűleg olyasmi felől érdeklődhettünk, amit a
hivatal nem szívesen közöl, ugyanis a csütörtöki tanácsülésen is kibeszéletlen téma volt
Farkas György .

  

Jakab Attila EMNP-s önkormányzati képviselő is kíváncsi volt, Farkas milyen viszonyban áll a
hivatallal. A tanácsos úgy tudja, Farkasnak jelenleg nagyobb irodája van az épületben, mint az
alpolgármesternek. Kikérte azon személyek listáját, akik szerződéses viszonyban állnak a
polgármesteri hivatallal, de ott sem szerepelt Farkas neve.
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  Ugyancsak csütörtökön tartott sajtótájékoztatót Bunta Levente  a közelgő városi ünnepségről,ahol több intézményvezetővel együtt prezentálták az idei programot. A sajtótájékoztatónmegjelent Farkas György is, akit a rendezvény szervezőjeként mutattak be a sajtónak, illetveakinek feladata a jó idő biztosítása (is).  A sajtótájékoztató után megpróbáltunk videóinterjút készíteni Farkas Györggyel, hogyelmondhassa, kinek és mit dolgozik.  {youtube}lHZ0-WV4R74{/youtube}  Egy demokratikus állam egyik alapfeltétele, hogy a közintézmények működése, a közpénzfelhasználása bárki számára bármikor elérhető és tisztán átlátható. Ha Farkas György valóbana polgármesteri hivatallal áll szerződéses viszonyban, és szolgáltatásai vagy a kapcsolódóanyagi finanszírozások nem ütköznek semmilyen törvényes akadályba, akkor érthetetlen azállandó ködösítés, kitérés a kérdések elől.  Bálint Attila sajtószóvivő is reagált az esetre, noha egyértelmű választ nem adott arra, hogyFarkas milyen szerződéses viszonyban áll a hivatallal. A Jakab Attila által kikért listáról iskérdeztük, hogy akkor hiányos vagy sem a lista, ha nem, akkor miért nem szerepel rajta FarkasGyörgy.  „Nem jól volt feltéve a kérdés" – válaszolt Bálint. Arra a kérdésre, amit Jakab tanácsoskérdezett, az a lista volt a válasz. Próbáltuk megtudni, milyen kérdést kell feltenni, hogykiderüljön az igazság, de a kertelésen kívül érdemi választ nem kaptunk.  Igaz, a beszélgetés azt a benyomást keltette, hogy nem személyt, hanem a hivatallalszerződésben álló cégeket kell keresni ahhoz, hogy a volt városmenedzser nyomára akadjunk.
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